
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 12. oktober 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Samrådsspørgsmål P
Er ministeren af den opfattelse, at den opgørelsesmetode for skønnet over
statsstøtten til det danske rederierhverv gennem DIS-ordningen, som nu er
anvendt for årene 2014 og 2015, ikke også skulle have været anvendt for tidli-
gere år?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Henning Hyllested (EL).

På udvalgets vegne

Lea Wermelin
formand
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